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Beste mevrouw Visser,

U heeft input over het strand met ons gedeeld, waarvoor onze dank. U heeft ook een vraag gesteld over 
de evaluatie van het stadsstrand. In deze brief leest u het antwoord op uw vraag.

Vraag 1 Hoorn Lokaal wil graag weten hoe en waar het college van B&W de input voor de
evaluatie gaat ophalen. Daarbij wilt u horen hoe de evaluatie eruit gaat zien en wanneer u 
de resultaten ontvangt.

Antwoord
Het eerste deel van het strand is afgelopen zomer geopend en het hele strand opent voor de zomer van 
2024. De evaluatie doen we nu op basis van ervaringen die we opdoen en feedback die we krijgen. Dat 
gaat dan over klachten, complimenten en vragen van inwoners over parkeren, openbaar groen, sport en 
spel. Voor zover mogelijk lossen we kleine zaken direct op. Uw input nemen we ook daarin mee

Uit onze eigen evaluatie blijkt onder andere:
• Nagenoeg alle bezoekers en inwoners zijn enorm blij en enthousiast over de enorme 

nieuwe openbare ruimte die aan Hoorn is toegevoegd
• Het stadsstrand wordt door alle leeftijdsgroepen gebruikt, bij zowel mooi als minder mooi 

weer
• Voor parkeren zijn we de evaluatie/metingen al begonnen: tussentijdse conclusie is: 

geen overlast en tot nu toe altijd voldoende parkeerplaatsen zelfs zonder plaatsen op het 
strand

• Veiligheidsgevoel van bezoekers is tot nu toe goed (geen klachten), niet meer dan in 
andere openbare ruimtes overlast van jongeren

• Voldoende prullenbakken
• Sport- en spelvoorzieningen worden enorm gewaardeerd en intensief gebuikt
• Gematigde overlast van hondenbezitters die de regels negeren
• Veel opvolging aan de oproep om met de fiets te komen
• Toiletten moeten meer herkenbaar worden (mensen weten ze nog onvoldoende te 

vinden), er lijkt geen capaciteitsprobleem
• Fonteinkruid vormt nog een beperkt probleem, op den duur zal er waarschijnlijk gemaaid 

moeten gaan worden.
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Er is een evaluatie ingepland met Handhaving en het Recreatieschap Westfriesland.

Wij hebben het voornemen om een volledige evaluatie te doen als het hele strand klaar

Met vriendelijke groet,

Burgemeestepen vyethouders van Hoorn

iecretans de burgemeesl


